
P R O T O K O L L 
fört vid sammanträde med kyrkorådet i Drottning Silvias församling i Wien tisdagen den 17 februari  2015 i kyrkans 
lokaler på Gentzgasse 10.

Närvarande: Maria Scharffenberg, Peter Ahlfont,  Christian Jelinek, Gudrun Zinke,  Jeannette Bergström, Sofia 
Hjertonsson, Anders Nilsson, Ulf Karlsson,  Ingrid Boedt

§ 1 ÖPPNANDE OCH INLEDNING
Ordförande förklarade mötet öppnat klockan 19:01.

§ 2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING
Beslöts att godkänna dagordningen efter att punkten  d) övrigt tas in under § 11 Övriga frågor. 

§ 3 VAL AV PROTOKOLLJUSTERARE
Beslöts att välja Anders Nilsson  till att justera dagens protokoll.

§ 4 GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Beslöts att godkänna protokollet.

§ 5 UPPFÖLJNING AV EV. BESLUT FATTADE VID FÖREGÅENDE MÖTE.

§ 9 Kollekt
Beslöts: Beslutet från protokollet av 9 december revideras till kollekten ska skänkas till externa mål 50% av 
gångerna. 
Beslöts: Låta kollekten gå till de av Maria angivna ändamålen. 

Detta har genomförts.

§ 11
Bil och bilpolicy
Beslöts: Peter Ahlfont ska ta in ett nytt anbud på den gamla bilen. 

Detta är på gång. Punkten tas upp vid nästa KR. 

Volontärer
Beslöts: Ulf Karlsson färdigställer vår interna utredning för villkoren och använder SKUT och Uppsalas medel 
för utannonsering och ser om de kan hjälpa oss med rekryteringen. 

Detta har gjorts. 

Nytt beslut: Ingrid Boedt tar reda på hur det ser ut med svensk sjukförsäkring utanför Sverige. 

Orgelstämning 
Beslöts: Orgeln ska stämmas i mars månad varje år. 

Personalen ser till att orgeln blir stämd. 

Pianon
Beslöts: Våra pianon bör vid behov stämmas minst två gånger om året. 

Personalen ordnar detta.

Seniorresa
Beslöts: Församlingen bidrar till seniorresan. Beloppet fastlås vid nästa möte. 

Söndagens kollekt gick till seniorresan. 
Nytt beslut: KR skjuter till dubbla summan av kollekten till seniorernas resa. 

§ 6 KYRKOHERDENS INFORMATION



Ett femtiotal ärtsoppe-besökare kom till ärtsoppedagen i januari. På Fettisdagscaféet såldes 140 semlor. I 
samarbete med SWEA anordnades ett föredrag av Gertraud Fletsberger, som överlevde andra världskriget. 
Föredraget var väldigt intressant och välbesökt. Linnéa har varit på en inspirerande kurs. Kyrkokören övar inför 
ett stort uppträdande med musik av Bach. Finska kyrkan vill öka sin verksamhet och önskar att ha en barngrupp 
på torsdagar. Sv. ky. i Wien är tillsammans med Finska kyrkan anmäld till Lange Nacht der Kirchen. 
Filosofikvällarnas besökare ökar ständigt i antal och vi kommer erbjuda en filosofikväll i Budapest. En 
bibelstudiegrupp startar i februari. 

§ 7 EKONOMISK RAPPORT

Ordföranden ger en kort sammanfattning. Bokslutet ser bra ut. Eftersom kassören är borta p.g.a. sjukdom, 
kommer denna punkt att tas upp närmare på nästa KR möte. 

§ 8 ARBETSGRUPPER

a) Basargrupp 
Basargruppen tittar på en alternativ basarlokal. Lorenz-Müllergasse är reserverad. Påskbasaren äger rum den 22 
mars. De som är intresserade av att hjälpa till kan anmäla sig till Cecilia Winkler. 

b) Kyrkvärdar
31 mars kl 19:00 är det kyrkvärdsträff för alla som är intresserade av att vara kyrkvärd. 

c) Cafévärdar
Fungerar bra. 

d) Diakoni
Nästa vecka är första videokonferensen. 

e) Information/Wienbladet
IT- 60 av de sålda semlorna bokades genom nätet. 
Det första Wienbladet i år är just nu på tryckeriet och kommer ut i slutet av februari. 

f) Lokaler och inventarier
Christian har tagit kontakt med Jonas Pettersson som kommer att bistå gruppen. 

g) Församlingsinstruktionen
Maria har skickat ut värdeorden till KR. Församlingsintruktionsgruppen kommer att ha möte innan nästa KR.

§ 9 KOLLEKT 

Maria delar ut kollektförslag.
Beslöts: KR godtar kollektförslagen.

§ 10 UPPFÖLJNING PERSONALRELATERAT

Skut har bjudit in lokalanställda till en träff. 

§ 11 ÖVRIGA FRÅGOR 

a) Bil och bilpolicy
Beställning är gjord, leverans april/maj. 

b) Volontärer
Troligtvis kommer vi att kunna erbjuda en volontärtjänst till hösten. 

c) SKUT kontakter i världen
En videokonferens ägde rum i januari. 



d) Övrigt 
Nyckelansvarig behövs. 
Beslöts: Ulf Karlsson är nyckelansvarig.

Jeannette Bergström vill avgå som sekreterare och efterlyser en efterträdare. Jeannette sitter kvar tills det finns 
någon som är intresserad av att ta över. 

Församlingen har en del riktlinjer som möjligtvis behöver uppdateras. 
Beslut: Peter Ahlfont listar upp vilka riktlinjer som finns inom församlingen. 

§ 12 Nästa möte
Nästa möte är tisdagen den 17 mars 2015.

§ 13 SLUTORD
Maria avslutade mötet med tänkvärda ord om fastan. 

§ 14 MÖTETS AVSLUT
Mötet avslutas kl 20:55

Vid protokollet 

Jeannette Bergström

Justerare:  Mötesordförande:

Anders Nilsson Peter Ahlfont


